
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská
18. 3. 2024

Přítomni: Zdenka Johnson, Pavel Kolář, Veronika Boušková, Karel Zavřel, Josef Svoboda

Omluvena: Jaroslava Mörwicková

Host: František Prokop

1. Zahájení jednání.

2. Z minulých zasedání:

○ Nevyhovující hygienické podmínky zejména v jižní části budovy v teplých

měsících. Předsedkyně ŠR ve spolupráci s ředitelem školy jednala s vedoucí

odboru školství, prevence a rodinné politiky ÚMČ Praha 4, akce bude

zařazena do investičního plánu na rok 2025. Neznamená to ale jistotu

realizace. Pro rok 2024 jsou plánovány tyto investice: rekonstrukce školních

toalet, rekonstrukce prostor v suterénu školy, rekonstrukce sprch u

žákovských šaten, rekonstrukce rozvodů vody a odpadů a výměna školní

brány.

○ Umístění přehledně sepsaného seznamu možností a postupu čerpání

podpory pro děti ze sociálně znevýhodněných rodin na webové stránce ZŠ.

Prozatím se nepodařilo, bude to úkolem pro novou manažerku projektů,

jelikož došlo ke změně obsazení této pracovní pozice.

3. Podněty rodičů ze zápisů z třídních schůzek:

○ Nedostatečná velikost šatních skříněk. Tento problém nelze technicky vyřešit

lépe a skříňky dále rozšiřovat. V současnosti skříňky zabírají i část suterénní

chodby k tělocvičnám. Na další školní chodby je škola určitě rozšiřovat

nebude. Doporučuje se, aby si děti nechávaly v šatních skříňkách pouze

nezbytné věci.

○ Paní šatnářka mluví s dětmi někdy hrubě. Ředitel školy po třídních schůzkách

se všemi šatnářkami mluvil o pravidlech komunikace s dětmi. Očekává se

zlepšení komunikace zejména s mladšími žáky. Nicméně problém je

oboustranný - zejména starší žáci často nerespektují pokyny

nepedagogických pracovníků školy a zdržují se v šatně a přilehlých chodbách

po skončení vyučování. Od začátku března se také více kontroluje a eviduje

zapomínání šatních klíčků.

○ Studené jídlo ve školní jídelně. Tento podnět předáme vedoucí školní jídelny.

Vzhledem k několika podnětům na kvalitu jídla a výdej obědů navrhuje



školská rada uspořádat anketu mezi žáky a rodiči s cílem zjistit jejich

spokojenost.

○ Na toaletách občas v odpoledních hodinách chybí toaletní papír. Podnět bude

předán odpovědnému pracovníkovi.

4. Podněty rodičů mimo zápisy z třídních schůzek:

○ Ve školní jídelně nejsou respektována přání dětí, když chtějí dostat oběd

např. bez omáčky nebo bez masa. Rodiče by také uvítali obecně vlídnější

komunikaci od kuchařek k dětem. Zejména v případě, kdy je dětem vydáno

jídlo, které neměly objednáno a ony se na to snaží upozornit, ale nejsou

vyslyšeny. Podněty budou předány vedoucí školní jídelny.

5. Různé:

○ Posílání upozornění rodičům přes bakaláře, že bude brzy zasedání školské

rady. V případě potřeby mohou poslat podnět k projednání i mimo dobu

třídních schůzek.

○ Pro lepší pochopení možností a fungování ŠR rodiči bude na webových

stránkách školy (v sekci Školské rady) umístěn stručný a srozumitelný

přehled kompetencí školské rady. Nyní je zde jen výňatek z příslušného

paragrafu zákona.

○ Zvážení budoucího využíváního školního diáře, tj. nakolik je používaný a

funkční. Na prvním stupni by děti (a rodiče) uvítali raději úkolníček. Děti diář

skutečně jako diář nepoužívají a nechtějí jej nosit z důvodu velikosti a

hmotnosti. Vedení školy a pedagogický sbor projednají tuto záležitost.

6. Rozpočet školy na rok 2024. Ředitel školy prezentoval školské radě rozpis rozpočtu

školy na kalendářní rok 2024 a odpověděl na dotazy členů. Školská rada projednala

rozpočet a vzala ho bez připomínek na vědomí.

7. Ukončení jednání školské rady.

Příští jednání školské rady bude iniciovat její předsedkyně po doručení inspekční zprávy

(pravděpodobně během dubna nebo května).

Zapsal: Karel Zavřel, doplnila: Zdenka Johnson


